
DOORS 
& FLOORING



All our doors and flooring material meet the local and international 
standards and have been selected for their quality and durability. Our 
environment is a testing one, with its heat, humidity and dust, so our natural 
woods, veneers, engineered materials (such as MDF), varnishes, paint  
and finishes have all been specially selected to ensure our products stay 
beautiful for a very long time.

كل ما لدينا من مكونات الأبواب والأرضيات مطابقة للمقاييس المحلية والدولية، 
ويقع الاختيار عليها لجودتها ومتانتها. بيئتنا التي نعيش بها مليئة بالتجارب والتحديات 
)حرارة ورطوبة وغبار( لذلك فإن ما لدينا من أخشاب طبيعية وقشور، ومواد مصنعة 
مثل MDF، والورنيشات والدهانات والتشطيبات تم انتقائها خصيصا لضمان بقاء 

منتجاتنا في حالة جيدة ومظهر جميل لفترة طويلة من الوقت.

SETTING
THE
STANDARD



OAK

DARK WALNUT

LIGHT WALNUT

OAK ATLANTIC 

ASH TROPIC



STEP
UP



Our flooring has the sumptuous feel of polished wood and the glamorous looks to match.  
We work exclusively with one of Europe’s leading flooring manufacturers, Parador.  Both 
traditional and contemporary interior design styles can be interpreted with flooring from 
their range. You can choose from flooring which superbly imitates natural timber or 
engineered materials, all in different plank formats, surface textures and joint patterns. 
We will help you find the material which enhances your home and suits your lifestyle.

تتميز أرضياتنا بملمس فاخر للخشب المصقول ومظهر براق. نعمل بشكل حصري مع واحدة من الشركات 
الرائدة في مجال الأرضيات في أوروبا، وهي شركة برادور الألمانية .  يمكننا انجاز تصاميم داخلية تقليدية 
التي  أنواع الأرضيات  العميل. يمكنك الاختيار من بين  أو معاصرة مع الأرضيات بما يتناسب مع ذوق 
لوحية مختلفة. سنعمل معك  أشكال  و  نماذج  على  والحصول  الطبيعية،  الأخشاب  رائع  بشكل  تحاكي 

لنساعدك في العثور على التصميم المناسب الذي يعزز ديكور منزلك ويناسب نمط حياتك.



Doors are the first thing you see when you enter your home and the most 
touched item of furniture. Love your door and you will love your home.
At Khazanah, we believe doors are special and each is custom-made to 
suit the homeowner’s taste and needs. Our customers can choose from 
natural woods with a wide choice of varieties from Europe and Africa, 
from the deep resonant tones of mahogany and teak, to the lighter notes of 
beech, oak and ash. Our clients also have the option to choose woods from 
responsibly managed forests which bear the international FSC certificate.

الأبواب هي أول شيء تراه عندما تدخل منزلك، وأكثر ما يتعرض للمس من الأثاث. 
أهمية  للأبواب  بأن  »خزانة«  في  نؤمن  منزلك.  تحب  سوف  منزلك،  باب  أحببت  لو 
خاصة تلائم ذوق احتياجات صاحب المنزل. يمكن لعملائنا الاختيار من  بين الأخشاب 
الطبيعية مع مجموعة واسعة من الأصناف من أوروبا وأفريقيا، من خشب الماهوجني 
الفاتحة  الى  الغامقة  الدرجات  باللون من  الزان والبلوط والدردار والتحكم  إلى  والساج، 
أو الشفافة. يتاح لعملائنا أيضا اختيار الأخشاب من الغابات التي تدار بطريقة مسؤولة 

وتحمل شهادة   FSC   الدولية )مجلس رعاية الغابات(.

FIRST
IMPRESSION



Apartment 1
Beech Veneer

Apartment 2
Mahogany With SS

Country 
Walnut

Executive 
Walnut With Stain

Palace 
WhitePaint 

Costle 
Cherry

Forest 
Rosewood

Senior 
Wenge Finish





All our material meet the local and international standards 
and have been selected for their quality and durability. Our 
environment is a testing one, with its heat, humidity and dust, so 
our natural woods, veneers, engineered materials (such as MDF), 
varnishes, paint and finishes have all been specially selected to 
ensure our products stay beautiful for a very long time.
We can also offer a range of door accessories – handles, locks
and hinges – or will fit ones of your own choosing.

المحلية  للمعايير  مطابقة  والأرضيات  الأبواب  مكونات  من  لدينا  ما  كل 
مليئة  بها  نعيش  التي  بيئتنا  ومتانتها.  لجودتها  اختيارها  ويتم  والدولية، 
من  نمتلكه  ما  فإن  لذلك  وغبار(  ورطوبة  )حرارة  والتحديات  بالتجارب 
والورنيشات   ،  MDF مثل  مهندسة  ومواد  وقشور،  طبيعية  أخشاب 
في  منتجاتنا  بقاء  لضمان  خصيصا  اختيارها  تم  والتشطيبات  والدهانات 

حالة جيدة ومظهر جميل لفترة طويلة من الوقت. 
وأقفال  مقابض   - الباب  ملحقات  من  مجموعة  أيضا  نقدم  أن  يمكننا 

ومفصلات التي تناسب اختياراتك الخاصة.





KHAZANAH.ME

Salwa Road ,Souq AL Rawda , P.O.Box :24286 Doha-Qatar
Showroom (+974)44366162/44437224 , fax(+974)44351352

www.khazanah.me

FLOORING & DOORS

Proud Member of Sharaka Holdings www.sharakaholdings.com


